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如何写英文自我介绍范文面试汇总一
\"being good is must; successful, however, is plus.\" father adopts the idea of his father. especially in military service, i realized it more precisely. people said: military service makes a boy to man, i agree that.
i realized the importance of english and began to study diligently when i was eighteen. i did not start in my early age, but i hope that i could pass the test of general english proficiency test. and this is my best wish at the moment.
关于考研复试英文自我介绍范文模板篇四
after completing my military service, i have been looking for a challenging goal for me to achieve. and i found that the intermediate of general english proficiency test fits my new achievement properly.
i graduated from taipei commercial junior college, majored in business administration. instead of spending much time in playing, i devoted myself to my studies and paid attention to all meaningful things happened in daily life. by the way, i learned a lot from mr. wang, the professor of my business class. he is my good friend till now an often gives some appropriate suggestions toward my problem confusion.
my father is, in the same way, a good consultant to me. as he said: i am in poor education, little for you; to clarify, what he have given is far beyond his words, i do think so. i was born in a country of ping tung country, farming is our career of generations. there are four people in my family, mother is housewife and my brother is a student of an agriculture college.
i am optimistic and active, and i am confident that i can pass the test. thank you for your precious to read my autobiography.
如何写英文自我介绍范文面试汇总二
现今，英文面试自我介绍已经成为一种必要的写作技巧。无论是个人求职，还是公司业务，很多情况下需要通过英文简历有效的介绍自己的优势所在。然而，撰写英文内容是一项具有挑战性的工作，特别是对于母语不是英文的人来说，这一点变得尤为突出。实际上，最近十年间，英文本身也经历了许多改变，以下是一些有效提高英文面试自我介绍写作能力的技巧：
尽管任何人知道这一点，但这也是需要反复强调的事情。大多数人害怕在工作或学习时使用词典，因为担心被别人笑话。但是英文词典是帮助你提高写作能力最有利的工具。除了传统的英汉词典以外，还有有必要在电脑里安装一个最新版的.中英文词典，如金山谷歌词霸合作版。这款在线翻译软件不仅可以屏幕取词，实现中英文互译，而且还可以根据最新流行英文趋势及时调整最常用的俚语。可以说是目前在线翻译必不可少的语言工具软件。
互联网是获得建议的好地方。可以在这里找到许多可靠和有价值的内容，尤其是有一定英文基础的人，完全可以直接到一些英文网站查看原版英文的写作特点。
这是一个任何人都需要遵循的规则。如果希望写出最好的英文自我介绍，就需要不断的实践。检查拼写，动词使用规则，语气，和句子结构等。记录下实践中的错误，并且针对一些特定难点反复练习。如果愿意，可以让英文水平高的人帮助纠正错误。良好的英文写作能力需要长期的努力，持续不断的学习和练习是真正提高因为写作水平的关键。
如何写英文自我介绍范文面试汇总三
英文简历 | 英文简历模板 | 英文自我介绍 | 英语求职信 | 英语自我介绍
禁忌
不要夸耀自己的“丰功伟绩”，小心在别人眼里不值一提。
不要篇幅较短，那会显得你很没有文化;也不要长编大论，那会很冗长，让人对你没有兴趣。
在不同的场合要有不同的自我介绍，不要用同一种，那会显得很分不清场合，就是老人常言的“拎不清”。
自我介绍切忌话多。比如说，交行二面要求每个人用三句话介绍自己，难道真的只能姓名+专业+学校了?当然要变通。像我就说：第一句话，英语好;第二句话，专业对口;第三句话，性格优势。然后扩展稍微讲几句，效果非常好。
要注意逻辑和结构。有些人的自我介绍信手拈来，随便讲，天马行空，没有重点和结构，势必让人摸不着头脑，因此要自己理出一条线，有条不紊地讲。
语速要慢一点，注意抑扬顿挫。
如何写英文自我介绍范文面试汇总四
英文面试自我介绍（带翻译）
财务人员面试自我介绍
good morning, ladies and gentlemen!
it is really my honor to have this opportunity for an interview.i hope i can make a good performance confident that i can i will introduce myself briefly.i am 26 years old, born in shandong province.i graduated from qingdao major is i got my bachelor degree after my graduation in the year of 20_.i spent most of my time on study, and i’ve paed cet-6 during my i’ve acquired basic knowledge of my is my long cherished dream to be an engineer and i am eager to get an opportunity to fully play my july 20_, i began working for a small private com#pany as a technical support engineer in qingdao e there was no more chance for me to give full play to my talent, so i decided to change my in august 20_, i left for beijing and worked for a foreign enterprise as an automation software test e i want to change my working environment, id like to find a job which is more er，motorola is a global com#pany, so i feel i can gain a lot from working in this kind of com# is the reason why i com#e here to com#pete for this position.i think im a good team player and a person of great honesty to ，i am able to work under great preure.i am confident that i am qualified for the post of engineer in your com#’s you for giving me the chance.参考译文
女士们，先生们，早上好!
很荣幸有机会参加此次面试。我希望今天我能有好的表现。我希望此次面试能够成功。现在，请允许我自我介绍一下。我今年26岁，出生于山东省。我毕业于青岛大学电子专业。我在2xx年毕业获得学士学位。大学期间，我努力学习，通过了大学英语六级考试，掌握了基本的专业知识。成为电子工程师是我长期渴望的梦想。我渴望有机会施展我的才能。
20xx年七月，我就职于青岛一家小的私人公司担任技术助理工程师。由于我的才能得不到足够的施展，我决定更换工作。在20xx年8月，我前往北京为一家外资企业工作担任自动软件测试工程师。因为我想更换一下工作环境，想找一个更具挑战性的工作。而且我认为摩托罗拉公司是一个国际公司，我可以在这样的工作环境里收获更多。这就是我来这里面试的原因。我觉得我是一位具有良好团队精神、诚恳的人。而且，我能够在高强度压力下进行工作。我非常有信心我有能力胜任该公司的工程师职位。
感谢各位给我此次机会。
酒店面试的英语自我介绍范文
good morning/afternoon everyone!
it is my honor to be here and i really appreciate you offer me the chance of i will introduce myself name is……from xiangfan in hubei an honest, responsible, and warm-hearted person.i can adapt different environments i like this kind of field very much and i take it as my now i have one year experience in this a 21 years man, id like to experience more to enrich myself and then it can help me to laid good foundation for my future is no use doing what we love ,we must love we do just like the the same time, i am really proud of myself applying for this job.i hope you can give me a chance and i will try my best to do it y , i hope your hotel can becom#e the best one among hotel industry。thanks for your time.参考译文
早上/下午好，各位考官。
我很荣幸在这应聘这个职位，并且很感谢该酒店给我提供一个面试的机会。现在，我首先来介绍我自己：我叫……，来自湖北襄樊。我是一个诚实、富有责任感、待人热情的人。我能够在短期内适应各种不同的环境。
第二，我非常喜欢饮食这个行业，并且我把它当成我的终身职业。到目前为止，我在饮食行业有一年的经验。作为一个已过21岁的成年人，我想要体验的更深来丰富我的生活，并且在那个时候，饮食工作能帮我未来的职业规划奠定一个好的基础。做我们喜欢做的事情往往没有用，我们必须热爱上我们要做的事情，就好像饮食这个领域一样。同时，我以应聘这份工作而感到自豪，希望贵店能给我一个展示的平台，我将全力以赴将它做到更好。最后，我希望贵店的事业如日中天，做饮食行业的领头人。谢谢您抽出时间来面试。
会计面试英文自我介绍
my name am wang li, this year big four, my specialty was the accounting, the undergraduate course school record, university four years i already is smooth through the english four levels of tests, has obtained accountant the com#puterization and accountant is employed the credentials, studied diligently about financial each discipline, could utilize the com#puter skilled, in university period participated in the student aociation, had the strong com#munication ability and the power of expreion, the work is diligently earnest, also strong learning capability and com#patibility, positive enterprising, strove to get the upper hand
参考译文
我叫，今年大四，我的专业是会计，本科学历，大学四年我已经顺利通过英语四级考试，取得了会计电算化和会计从业资格证书，努力学习关于财务的每门学科，能熟练运用计算机，在大学期间参加了学生会，有较强的沟通能力和表达能力，工作努力认真，又较强的学习能力和适应性，积极进取，力争上游。
财务人员面试英文自我介绍范文
good morning, everyone.i am zhao lin, age my graduation in 20_, ive been working in finance and my 2-year experiences in government auditing, 1-year in external auditing, 1-year in internal auditing, and many years in finance and management, i am very experienced in financial analysis and management.i am applying for the position of financial my experiences i believe that i am fully qualified for this im sure i would be an aet to your com#pany if i were chosen.(大学生求职自我介绍)
参考译文
早上好，我的名字叫，今年25岁。我自从20_年毕业以来，一直从事财务与审计工作。我有2年政府审计、1年外部审计、1年的内部审计工作经验和多年的财务及管理经验，积累了丰富的财务分析及管理知识。我有意应聘贵公司的财务分析师一职，我认为我的资历和经验与贵司该岗位的要求相符，我一定能为贵司发展做出贡献。
空乘面试英文自我介绍优秀范文
good morning/afternoon, my name is yang haiyan , you can call me is really a great honor to have this opportunity for an interview, i will answer whatever you may raise, and i hope i can make a good performance i’d like to introduce myself briefly.i am 20 years old, born in shandong province.i grow up in a sweet family, com#posed of my dad, mom, brother and reason i want to be an airhoste is i like the feeling flying in the sky like a swallow.i am an optimistic and confident girl.i have full confidence for creating a bright future, and i believe i can do well in caac.i believe punctuality and diligence are crucial for career;therefore i will try my gh i just graduated from school, i have confidence to create my g in the sky as an airhoste has been a dream for me since is why im longing for a job on a plane, and this is why im standing here for this interview.i hope my application will be granted, so that i can devote my best service throughout the world as a airhoste member of you for listening.参考译文
早上好/下午好，我叫xxx，你可以叫我燕子。
很荣幸能有这样一次面试机会，我会回答你所提出的任何问题，我希望我今天能表现得很好。
现在我想简单介绍一下自己。我今年20岁，出生于山东省。我成长在一个温馨的家庭，由我的爸爸，妈妈，哥哥和我自己。我想成为一名空姐的原因是我感觉像飞在天空中像燕子。我是一个乐观和自信的女孩。我完全有信心创造一个美好的未来，我相信我会做到最好。我相信守时和勤奋是事业的关键，所以我会尽我所能。
虽然我刚从学校毕业，我有信心创造我的未来。在天空中翱翔作为空姐一直是我从小的梦想。这就是为什么我渴望在一架飞机上工作，这就是为什么我要站在这里接受采访。我希望我的申请将被批准，这样我就可以把我最好的服务在整个世界的中国民航的一名成员。
这都是。谢谢你听
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